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Aanleiding 
Op 20 september jl. hebben de leden van de Eerste Kamerfractie van de BBB u 
vragen gesteld inzake de beleidsinzet biogrondstoffen. Met deze Kamerbrief geeft 
u antwoord op deze nadere vragen.  
 

Geadviseerd besluit 
U kunt bijgaande brief aan de Eerste Kamer ondertekenen. 
 

Kernpunten 
• De leden van de BBB-fractie vragen naar het percentage energie dat 

wordt opgewekt door houtige grondstoffen. Voor de beantwoording 
worden de meest recente cijfers van CBS gebruikt. 

• Vervolgens wordt gevraagd naar de consequenties van het gebruik van 
houtige biogrondstoffen op CO2-uitstoot en naar de beleidsinzet rond 
stimulering van hoogwaardige toepassingen van biogrondstof en afbouw 
van laagwaardige toepassingen. 

• Voor de beantwoording verwijst u naar de eerder bekend gemaakte 
beleidsinzet rond het duurzaamheidskader Biogrondstoffen. Waaronder de 
afbouw van lage temperatuurwarmte en dat met ingang van de SDE++ 
2023 ook toepassingen voor de gebouwde omgeving en tuinbouw op hoge 
temperatuurwarmte niet meer in aanmerking voor subsidie komen als 
gebruik wordt gemaakt van houtige biomassa. 

• Afsluitend wordt er gevraagd naar de status van het onderzoek naar de 
inzet van kernenergie. In de beantwoording geeft u een update aan de 
hand van de Kamerbrief over de status van de werkzaamheden rondom de 
twee nieuw te bouwen centrales van juni jl. Deze beantwoording is 
afgestemd met de directie Kernenergie. 

 

 
 

 

  
 

 

 
 

 
   




